
Referat fra bestyrelsesmøde d. 19. maj 2021. 

 

1. Ref. fra sidst:  

Godkendt. 

 

2. Personale og bestyrelse: 

Næstformand Mathias er flyttet fra byen, så han er ude af bestyrelsen. 

Mads er startet i Mariehønen 1. maj. 

 

3. Tumlerum/redskaber/indkøb. 

Vi vil indkøbe forskellige materialer til tumleren. 

Jaqueline kigger på muligheden for at søge en fond for at kunne lave/købe en klatreborg/trekant. 

Vi tager læringsmiljøet med som punkt til vores forældremøde, ligesom vi havde aftalt til mødet 

der blev aflyst sidste år. 

 

4. Børnetal/budget. 

Vi er ca. 40 børn når vi kommer til august. Der kommer kun 2 børn i løbet af efteråret. Men i 

løbet af foråret 2022 kommer der 11-13 børn. 

Vi havde et overskud fra sidste år, men lige nu bruger vi også mange penge bl.a. nyt legetøj ting 

til tumlerummet og vi kigger på, hvad legepladsen mangler 

 

5. Legeplads/op åbning. 

Lige nu bruger vi Bibos rigtig meget. Vi er stadig opdelt i 3 grupper på legepladsen. Vi har i huset 

snakket meget om fordele og ulemper ved at være opdelt på legepladsen. Det betyder, at vi ser 

alle sine børn, der er færre konflikter.  

Ulempen er, at børnene ikke kan lege med dem de gerne vil, og ikke selv kan bestemme, hvor de 

vil lege. Vi fik en snak, om hvad alle tænker om det. Vi forbliver opdelt indtil efter sommerferien.  

Derefter åbner vi legepladsen igen. Dog har en stue mulighed for at lukke et stykke af 

legepladsen en dag, hvor de vil lave forskellige ting med børnene.  

Førskolen kommer ikke på besøg i skolen. 

 

6. Arrangementer/forældremøde/valg. 

Der skal være forældremøde til oktober, hvor der skal være valg. Alle er på valg. Maria overvejer 

om hun vil opstille. Pia er ikke på valg. Alle tænker over om de vil genopstille til næste 

bestyrelsesmøde i august. Vi tænker at Kell kommer og holder sit oplæg ang. Sprog. Forslag til 

hvornår forældremødet skal afholdes er d. 14/10 kl. 19-21.30. 

Vi vil holde en eftermiddag, hvor vi vil invitere forældre/børn/søskende til en hyggestund/light 

sommerfest med forskellige ting ude på legepladsen. 

 

7. Struktur. 

Efter sommerferien er der ca. 22 børn der har alderen til skole 2022. Vi laver en førskole, hvor de 

voksne bliver Lisbeth, Charlotte og Michael. 

Snudebillen vil have 12 børn og Lone og Mette. 

Mariehønen vil have 7 børn og Mads.  

Snudebillen og Mariehønen vil samarbejde.  

 

8. Næste møde. 

 

Næste møde er den 19/8-21 kl. 16-18. 

 

9. Evt. 

En forespørgsel om gaver til fx mors dag. Vi fik en snak om fordele og ulemper. Børnehaven laver 

ikke gaver til mor/fars dag. 


